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PROGRAM 

 
Møte i Vest-Finnmark Regionråd 

 

3.-4. desember 2018, Smarthotel Hammerfest 

 

Mandag 3. desember: 
 

Kl. 11.00-12.00  Lunsj og innsjekk 

 

Kl. 12.00-12.15  Vi samler troppene, og forflytter oss til ENI-bygget. 

 

Kl. 12.15-13.45  Tema 13: ENI Norge – VÅR vei videre 

   Eni Norge v/Kommunikasjonssjef Andreas Wulff 

 

Omvisning hos Eni Norge avd. Hammerfest, med en påfølgende orientering og 

drøfting i forbindelse med at Eni Norge skal fusjonere med Point Resources 

(ferdigstillelse medio desember). Det nye selskapet heter Vår Energi AS og blir 

et ledende, uavhengig norsk lete- og produksjonsselskap. Det sammenslåtte 

selskapet blir den fjerde største produsenten på norsk sokkel, med en daglig 

produksjon på 180 000 fat oljeekvivalenter pr. dag i 2018.    

 

Kl. 13.45-14.00  Vi forflytter oss tilbake til hotellet 

 

Kl. 14.00-14.10  Saksbehandling 

   Velkommen 

Sak 20/18 Godkjenning av innkalling og saksliste 

   Presentasjon av deltakerne 

 

Kl. 14.10-15.00  Tema 14: Finnmarkssykehuset HF – Presentasjon av prosjekter 

   Finnmarkssykehuset HF v/Prosjektsjef/økonomisjef Lill-Gunn Kivijervi 

 

Presentasjon av pågående og planlagte prosjekter i vårt regionale 

helseforetak. 

 

Kl. 15.00-15.20  Pause m/litt og bite i 

 

Kl. 15.20-17.30  Saksbehandling 

 

Eventuelle vedtak i tilknytning til tema 13 og 14 

Sak 21/18 Uttalelse – Utforming av nytt anbud på 

båtambulansetjeneste i Alta, Loppa og Hasvik 

Sak 22/18  Årsplan og budsjett 2019  

Sak 23/18 Innledende drøftinger, rullering av Strategiplan  

    2016-2019 

Sak 24/18 Orienteringer og drøftinger 

Kl. 17.30  Ordførerne møtes i eget møte 

 

Kl. 18.00  Avslutning 

 

Kl. 19.30  Middag (felles med Fylkesmannen i Troms og Finnmark) 
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Tirsdag 4. desember: 

 
 

Kl. 09.00-10.00  Tema 15: Møte med Fylkesmannen i Troms og Finnmark 

 

Møte med Fylkesmannen i Finnmark og Troms Elisabeth Vik Aspaker og 

påtroppende assisterende fylkesmenn Stian Lindgård og Bård M. Pedersen 

 

   Velkommen til møtet, kort presentasjon av deltakerne 

5 minutters presentasjon av de 8 medlemskommunene – runde rundt bordet, 

med fokus på muligheter og utfordringer  

 

Kl. 10.10-10.30  Pause m/litt og bite i 

 

Kl. 10.30-11.25  Tema 15: Møte med Fylkesmannen i Troms og Finnmark, fortsetter 

 

Fylkesmann Elisabeth Vik Aspaker presenterer den nye embetsledelsen, og 

hvilke prioriteringer og satsingsområder den nye ledelsen har.  

 

Vi drøfter samhandling mellom fylkesmannen og kommunene i Vest-Finnmark 

Regionråd, samt andre aktuelle tema. 

 

Kl. 11.25-11.30  Oppsummering og avslutning 

 

Kl. 11.30-12.30  Lunsj og avreise 
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Sak 20/18 Regionrådet 

Saksbehandler: Bente O. Husby 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Forslag til vedtak 

 

Innkalling og saksliste godkjennes 

 

Bakgrunn 

Regionrådet er innkalt pr e-post den 6. november 2018, med tilhørende program for møtet. 

Sakspapirer ble sendt regionrådet pr. e-post den 26. november 2018. 

 

 Sak 20/18 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 21/18 Uttalelse – Utforming av nytt anbud på båtambulansetjeneste i Alta, 

Loppa og Hasvik 

 Sak 22/18  Årsplan og budsjett 2019  

 Sak 23/18 Innledende drøftinger, rullering av Strategiplan 2016-2019 

 Sak 24/18 Orienteringer og drøftinger 

 

 

I tillegg skal regionrådet behandle tre tema på møtet 3.-4. desember 2018; 

 

 Tema 13: ENI Norge – VÅR vei videre 

 Eni Norge v/Kommunikasjonssjef Andreas Wulff 

 

 Tema 14: Finnmarkssykehuset HF – Presentasjon av prosjekter 

 

Finnmarkssykehuset HF v/Prosjektsjef/økonomisjef Lill-Gunn Kivijervi 

 

 Tema 15: Møte med Fylkesmannen i Troms og Finnmark 

 

Møte med Fylkesmannen i Finnmark og Troms Elisabeth Vik Aspaker, samt 

påtroppende assisterende fylkesmenn Stian Lindgård og Bård M. Pedersen 
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Sak 21/18 Regionrådet 

Saksbehandler: Bente O. Husby 

 

Uttalelse – Utforming av nytt anbud på båtambulansetjeneste i 

Alta, Loppa og Hasvik 
 

Forslag til vedtak 

 

 «I slutten av september 2018 ble anbud på drift av ambulansebåttjenesten med primærområde 

i Loppa, Hasvik og ytre Altafjord lyst ut. Vest-Finnmark Regionråd reagerte sterkt på 

anbudskravene, som vi mente kunne åpne for en dårligere tjeneste for innbyggerne i 

primærområdet. Vi ba derfor om at oppdragsgiver måtte gjøre en ny vurdering av kravene i 

anbudet. 

 

Vi er meget positive til at oppdragsgiver i ettertid har valgt å kansellere anbudet, med klare 

signaler fra helseministeren om at man i det nye anbudsdokumentet må hensynta de 

bekymringer som lokalsamfunn, helsepersonell og personell med maritim kompetanse har 

uttrykt i forbindelse med det opprinnelige anbudsdokumentet. 

 

Vest-Finnmark Regionråd følger denne saken tett, og vi vil i den forbindelse uttrykke et krav 

om at man ved utforming av fremtidens båtambulansetjeneste må stille krav om formell 

kompetanse, tilstrekkelig erfaringskompetanse Sett i lys av dette er det særdeles viktig at det 

nye fartøyets utforming og sjødyktighet ikke bidrar til en svekkelse av dagens tilbud med tanke 

på regularitet og mannskapet/personellets muligheter til å utøve både en forsvarlig og en 

omsorgsfull helsetjeneste om bord i båtambulansen.  

 

Når det gjelder hvilke krav som bør stilles til fartøyets utforming, ber vi om at 

brukermedvirkningen for innbyggerne i anbudsområdet Alta, Loppa og Hasvik må sikres 

ivaretatt. Helseministeren var i sitt svar til Vest-Finnmark Regionråd på konferansen «Helse i 

Finnmark» i Kirkenes 20. november 2019 klar på at dette var et viktig element i 

anbudsprosessen, og at han hadde klare forventninger om at dette ville bli ivaretatt på en god 

måte i utformingen av det nye anbudet på båtambulansetjenesten. Vi ber helseministeren om å 

legge inn en like klar og tydelig bestilling på dette til oppdragsgiver. 

 

Som pasient er man avhengig av at ambulansebåten er i stand til å rykke ut på tross av dårlig 

vær, og også i de tilfeller hvor fly eller helikopter ikke har mulighet til å kunne rykke ut som 

følge av værforhold. Når pasienten først er om bord er det tilsvarende viktig at båtens sjøevner 

er av en slik art at helsehjelpen kan ytes på en mest mulig omsorgsfull måte, slik loven krever. 

I havstrekk av den typen som vi finner i dette anbudsområdet innebærer dette at fartøyet må ha 

minst mulig bevegelse i sjøen som følge av ytre påvirkning. Dette vil blant annet ha direkte 

innvirkning på pasientens smerteopplevelse, og utgjør en viktig del av det å yte omsorgsfull 

helsehjelp. 
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Vest-Finnmark Regionråd er også gjort oppmerksom på at det i etterkant av utarbeidelsen av 

forrige anbudsgrunnlag har blitt utarbeidet en juridisk vurdering av advokatfirmaet Schjødt 

angående hvorvidt det er mulig å innlemme et krav om virksomhetsoverdragelse i det nye 

anbudet. Dette på oppdrag av Sjøoffisersforbundet, som ønsker å sikre at krav til formal og 

erfaringskompetanse i det nye anbudet blir ivaretatt på en best mulig måte. Dette for å oppnå 

det uttalte kvalitetsmålet. I den forbindelse vil Vest-Finnmark Regionråd anmode 

helseministeren om å be helseforetaket om å gjøre en ny selvstendig vurdering av de juridiske 

muligheter som den nye juridiske vurderingen peker på.» 

 

Bakgrunn 

Vest-Finnmark Regionråd leverte i oktober 2019 en uttalelse i forbindelse med 

anbudsgjennomføringen for båtambulansetjenesten i Alta, Loppa og Hasvik 2019-2027.  

 

I etterkant har oppdragsgiver kansellert den opprinnelige anbudsrunden, og nye anbudspapirer 

er nå under utarbeidelse. I den forbindelse ønsker Vest-Finnmark Regionråd å avgi en 

oppfølgende uttalelse i sakens anledning, for å bidra til å sikre en god anbudsprosess. 

 

Vedlegg 

Vedlegg 1: Uttalelse – Båtambulansetjenesten i Loppa, Alta og Hasvik 2019-2027, datert 

19. oktober 2018 
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Sak 22/18 Regionrådet 

Saksbehandler: Bente O. Husby 

Årsplan 2019, med tilhørende budsjett 2019 

 

Forslag til vedtak 

 

1. Årsplan for Vest-Finnmark regionråd 2019 vedtas 

2. Budsjettet med finansieringsplan for 2019 vedtas 

3. Daglig leder gis fullmakt til å gjøre budsjettreguleringer, samt endring av konto- og 

artsplan. 

Bakgrunn 

Regionrådet er ikke en egen juridisk enhet, med eget organisasjonsnummer. Organisasjonen er 

prosjektorganisert, med en fast ansatt. Ekstra kapasitet og kompetanse kjøpes inn etter behov, 

innenfor budsjettrammene. Budsjett og regnskap for 2019 vil bli ført under interkommunalt 

samarbeid i Hammerfest kommunes regnskap. 

 

Med utgangspunkt i vedtatt Årsplan 2018 m/tilhørende budsjett, utformet daglig leder et utkast 

til Årsplan 2019 som ble sendt ut på høring hos ordførere og rådmenn i medlemskommunene 

den 19. november 2018. Frist for å komme med tilbakemeldinger og endringsforslag til daglig 

leder ble satt til 25. november 2018. Ingen innspill til endringer er mottatt. 

 

For noen av prosjektene som er beskrevet i handlingsdelen er det lagt opp til en finansiering på 

siden av driftsbudsjettet. Tiltakene er nærmere beskrevet i Årsplan 2019, som er vedlagt dette 

saksfremlegget.  

 

For 2019 foreslås følgende overordnet budsjett for drift av Vest-Finnmark Regionråd, og 

gjennomføring av årsplanen: 

 

Tiltak Budsjettert totalkostnad Bruk av fond 

Drift 2019 1.350.000  

Forum - konferanse 250.000 140.000 

UNG-konferanse 100.000 100.000 

Temadager - Dagskonferanser 150.000 150.000 

Videregående skoletilbud i Vest-Finnmark 120.000  

Utvikling fisketurisme i regionen 175.000 175.000 

Sum totalt 2.145.000 565.000 

 

I tillegg er det i Årsplan 2019 beskrevet en rekke prosjekter og tiltak som inngår som en del av 

daglig drift. Dette er alt fra forankring av regionrådets arbeid i medlemskommunene og 

utarbeidelse av felles høringsuttalelser, til etablering av møtearenaer og nærmere samarbeid 

opp mot regionale aktører. 
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Saksopplysninger 

Man har for 2019 lagt opp til tilsvarende drift som i 2018, og en rekke av tiltakene i Årsplan 

2018 er videreført i Årsplan 2019.  

 

Det legges opp til samme driftsbudsjett som i 2018, kun justert for pris- og lønnsvekst 

tilsvarende det som ligger i budsjettforutsetningene til Hammerfest kommune. Dette med 

unntak av at reisebudsjettet er økt med kr 25.000,-, som følge av økt fokus på politisk 

påvirkningsarbeid som medfører en større grad av oppsøkende virksomhet. 

 

For nærmere informasjon henvises det til vedlagte Årsplan 2019, med tilhørende budsjett. 

 

Vedlegg 

Vedlegg 2: Årsplan 2019, med tilhørende budsjett 
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Sak 23/18 Regionrådet 

Saksbehandler: Bente O. Husby 

Innledende drøftinger, rullering av Strategisk handlingsplan 2016-

2019  

 

Forslag til vedtak 

 

Saken legges frem uten forslag til vedtak 

 

Bakgrunn 

Regionrådet arbeider etter vedtatt Strategiplan 2016-2019, som i 2019 er inne i sitt siste 

virkeår. 

 

I den forbindelse er det ønskelig at regionrådet gjennomfører innledende drøftinger; 

 

 Hvordan har eksisterende strategiplan fungert som retningsgivende dokument for 

regionrådets arbeidsform og prioriteringer? 

 

 Hvordan vi skal gjennomføre rulleringen i forbindelse med utarbeidelse av den nye 

Strategiplan 2020-2023? 

 

o Behov for store endringer og/eller kursjusteringer? 

o Behov for ekstern bistand? 

 

 

Vedlegg 

Vedlegg 3: Strategiplan 2016-2019 
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Sak 24/18 Regionrådet 

Saksbehandler: Bente O. Husby 

Drøftinger og orienteringer 

 

Forslag til vedtak: 

 

Sakene legges frem uten forslag til vedtak. 

 

Orienteringssaker: 

 

 Rapporteringer for «Forum Reiseliv – 2018» og «UNG-2018» 

 Seminar om fremtidens kvotesystemer, Oslo 7. januar 2019 

 Konferansen «Helse i Finnmark» den 20. november 2018 i Kirkenes –  

Oppsummering og veien videre v/Marianne S. Næss, varaordfører i Hammerfest 

kommune 

 Marin verneplan for Lopphavet v/Eva D. Husby, ordfører i Hasvik kommune 

 NUSSIR v/Terje Wikstrøm, ordfører i Kvalsund kommune 

 Eventuelt (her står ordførere og rådmenn fritt til å orientere om saker de anser som 

relevante i regionrådssammenheng. Sakene meldes inn til daglig leder senest fredag 30. 

november 2018). 

 

Drøftingssaker: 

 

 Møteplan 2019 – endring av datoer i april 2019? 

 I forbindelse med vårt vedtak i sak 18/19 om fremtidens avfallsbransje i Vest-Finnmark, 

har vi mottatt et brev fra de 3 avfallsselskapene. Her kommer de med forslag til endret 

organisering i prosjektet, samt et ønske om endringer i det vedtatte mandatet for 

arbeidet. Leder for den nedsatte arbeidsgruppen, rådmann i Alta kommune Bjørn-Atle 

Hansen, orienterer i sakens anledning. For øvrig henvises det til vedlegg 4 – Brev fra 

VEFAS på vegne av avfallsselskapene. 

 

 


